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بانوی رکابزن ایران پس از کسب مدال برنز در بازی های آسیایی 
گفت: برای حضورم در بازی های آسیایی تردیدهای زیادی وجود 
داشت، اما با مدالم پاسخ همه آنها را دادم. به گزارش شیرازنوین 
و به نقل از خبرنگار مهر از هانگژو، فرانک پرتوآذر پس از کســب 
مدال تاریخی دوچرخه ســواری کوهســتان در بازی های آسیایی 
گفت: برای رسیدن به این مدال زحمت و تلاش کرده بودم؛ یکی 
از مهم ترین اهداف زندگی ورزشــی من کســب مدال بازی های 

آسیایی بود و برای رسیدن به آن زحمت فراوانی کشیدم.
وی افــزود: البته با آمادگی صد در صد مســابقه ندادم و همین 
کار من را دشــوارتر کرد؛ هم آســیب دیدگی دســت داشتم که 
در یــک رقابــت خارجی اتفاق افتاد و هم چنــد روز پیش دچار 
کســالت شــدم که من را از آمادگی صد در صــد دور کرد و در 

روند آماده ســازی ام تأثیرگذار بود؛ نتوانستم صد در صد خودم را 
امروز ارائه بدهم.

پرتوآذر درباره کســب مدال تاریخی اش گفــت: با آنالیزی که با 
مربی ام از مســیر داشتم، کاملًا با برنامه رکاب زدم و موفق شدم 
با وجود مشــکلات بهترین نمایشم را در این مسیر دشوار و این 
هوای گرم داشــته باشم؛ می دانســتم که باید انرژی ام را تقسیم 
کنم تا بتوانم با حریفان رقابت کنم و قطعاً اگر شرایطم بهتر بود، 

می توانستم مدال بهتری هم بگیرم.
پرتوآذر درباره رقابت با حریف سرســخت قزاق بیان کرد: مسیر 
را خیلی خوب شناســایی کرده بودیم؛ با توجه به شرایط رقبا به 
ویژه حریف قزاق می دانســتیم که باید در کل طول مسیر فاصله 

خود را حفظ کرده و ریتم داشته باشیم.

وی افــزود: اینکه در ابتدا فشــار آورده و از حریفان جلو بیفتیم 
و بعد در انتهای مســابقه کم بیاوریم، منطقــی نبود؛ بنابراین از 
ابتدای رقابت هوشــمندانه با توجه به شرایط مسیر و رقبا رکاب 

زدم و فاصله خودم را تا خط پایان حفظ کردم.
دارنــده مدال برنز بازی های آســیایی درباره اتفاق تلخ ۴ ســال 
گذشــته و پاره شدن زنجیرش که وی را از رسیدن به این مدال 
بازداشــت و امروز آن را جبران کرد، بیان کرد: شــاید هیچ کس 
تصور نداشــت که من این مدال را بگیــرم.؛ خیلی از تردیدها و 
صحبت ها درباره من وجود داشت، اما همین صحبت ها و تفکرات 
منفی به من انگیزه مضاعفی داد تا نشــان بدهم قرار نیست اتفاق 
۴ سال پیش همیشه تکرار شود؛ خوشحالم که با این مدال پاسخ 

همه تردیدها را دادم.

تیــم ملی والیبــال ایران بــا ارائه یــک نمایش 
حساب شده چین را شکســت داد و اولین طلای 
کاروان کشــورمان در هانگژو را به دست آورد. به 
گزارش ورزش ســه، تیم های ملی والیبال مردان 
ایــران و چین به ترتیب با برتری برابر قطر و ژاپن 
توانســتند خود را به فینال مســابقات بازی های 
آسیایی هانگژو چین برسانند تا دیروز سه شنبه و از 
ساعت ۱۵ به وقت ایران مقابل یکدیگر قرار بگیرند.

تیم ملــی والیبال با 2 پیروزی برابر نپال و بحرین 
در دور مقدماتــی و 2 پیــروزی در دور پلی آف و 
نیمه نهایــی مقابل تایلند و قطــر خود را به فینال 
رســاند تا چهارمین فینال پــی در پی خود را در 

بازی های آسیایی تجربه کند.
شــاگردان بهروز عطایی در تیم ملی والیبال ایران 
خیلــی خوب کار کرده اند و ســرمربی تیم ملی با 
به کارگیری از تمامی بازیکنان فشــار کمتری به 
ملی پوشــان وارد کرد. تیم ملی که در ســال های 
گذشته چین را شکســت داده، امیدوار بود این بار 
نیز همانند فینال انتخابــی المپیک توکیو که در 
این کشور برگزار شد، یک بار دیگر آنها را شکست 
دهند و ســومین قهرمانی خود را در این تورنمنت 

به دست بیاورد. تیم ملی والیبال ایران با داشتن ستاره های آماده ای همچون 
امیرحسین اسفندیار، امین اسماعیل نژاد و سید محمد موسوی می خواست 
یک جــام را پس از چند ناکامی به هواداران خــود هدیه کند و با روحیه ای 

مضاعف راهی انتخابی المپیک در کشور برزیل شوند.
از طرف دیگر چین که همانند ایران و فقط یک ست در این رقابت ها از دست 
داده بــود؛ این تیم پس از آنکه آنها تیم دوم خود را برای قهرمانی آســیا به 
ارومیه فرستاد، توانست با تیم اصلی به هدف اول خود یعنی حضور در فینال 
بازی های آسیایی برســد، اما برای رسیدن به هدف دوم خود یعنی قهرمانی 

کار سختی برابر ایران داشت.
آخرین باری که چینی ها در بازی های آسیایی به قهرمانی رسیده اند به سال 
۱۹۹۸ و بازی های آســیایی بانکوک برمی گردد. همچنین در سال 2۰۰۶ و 
دوحه قطر هــم آخرین حضور آنها در فینال بازی های آســیایی بوده که به 
کره جنوبی بازی را واگذار کردند. ســتاره این تیم جین این ژانگ اســت که 

در تمامی بازی های چین در این رقابت ها امتیازآورترین بازیکن تیمش بوده 
اســت و چینی ها خیلی به درخشــش او در بازی با ایران امید داشتند. برنده 
این دیدار علاوه بر قهرمانی یک مدال طلا به کاروان کشــورش نیز در جدول 
مســابقات اضافه می کــرد و در پایان این تیم ایران بود که موفق به کســب 

عنوان قهرمانی شد.
*ست اول: ایران 19 - چین 25

آغاز بازی با اعتراض بازیکنان ایران و کادرفنی به داوری آغاز شــد و تیم ها تا 
امتیاز ده پایاپای پیش رفتند، اما از اینجا بود که چینی ها با درخشش جیانگ 
چوآن قطر پاسور شماره 2 خود و جین این ژانگ و پاسوری باتجربه چون یائو 
چت اختلاف را به چهار رســاندند و در ادامه هرچه تیم ملی ایران تلاش کرد 
تا به امتیازات چین برســد، در این امر ناکام بود. در این ست امین اسماعیل 
نژاد بار ها توسط مدافعین چینی دفاع شد و جای خود را به صابر کاظمی داد 
و شــاید بتوان گفت شهروز همایون فر منش و حضرت پور بهترین بازیکنان 
ایران در ســت اول بودند. چینی ها در این ســت ســرعتی زن های ایران را با 

ســرویس های خوب از کار انداخته بودند و سید 
محمد موسوی نیز ضعیف کار کرد.
*ست دوم: ایران 25 - چین 14

آغاز این ست با ســرویس های خوب سید محمد 
موسوی همراه بود و ایران توانست سه امتیاز پیش 
بیفتد، اما چینی  ا با دفاع های خوب و آبشــارهای 
جیانــگ چوآن به بازی برگشــتند تا اینکه دوباره 
سید و شهروز همایون فرمنش ستاره ایران در این 
ســت پشت خط سرویس رفتند تا با سرویس های 
دیدنی کار چین در ســت دوم را یک سره کنند و 
ایران برنده این گیم شود. شهروز همایونفر منش، 
بهترین بازیکن ایران در این ست و ست قبلی بوده 
است؛ شــهروز همایونفر از امتیاز ۱۶ بر ۱۳ پشت 
خط سرویس رفت و با امتیاز 2۴ بر ۱۳ سرویس را 
تحویل داد. در اواسط ست نیز صابر کاظمی به جای 
امین اســماعیل نژاد وارد زمین شد و احتمالًا در 

ست بعدی نیز در ترکیب اصلی قرار بگیرد.
*ست سوم: ایران 25 - چین 22

ایران که از برد ســت قبل قبــل روحیه خوبی 
گرفته بود در گیم ســوم هــم کار را عالی آغاز 
کرد و با آبشــارهای خوب سید محمد موسوی، 
شــهروز همایون فرمنــش و پاس های جفت و جور محمــد طاهر وادی 
عرصه را بر تیم چین تنگ کرد تا ســت ســوم هم برای ایران باشد و در 
آســتانه قهرمانی قرار بگیرد. در این ســت صابر کاظمی از ابتدا به جای 
امین اســماعیل نــژاد در ترکیب بود و  خوب کار کرد، شــهروز همایون 
فرمنش نیز همانند 2 ســت قبل کم اشتباه بود و همچنان مرد اول ایران 

در این بازی است.
*ست چهارم: ایران 26 - چین 24

در این ســت که ســت پایانی مســابقه بود تیم ملی والیبال با اســتفاده از 
سرویس های خوب صابر کاظمی و امیر حسین اسفندیار توانست در 2 مقطع 
چهار امتیاز جلو بیفتد، اما چینی ها هم هر بار توانســتند به ایران برسند ولی 
در نهایت با چند اشتباه چینی ها و امتیاز آخر محمد ولی زاده روی سرویس 
دیدنی وادی ایران برای سومین بار عنوان قهرمانی مسابقات بازی های آسیایی 

را به دست آورد.

ورزش و جوانان فارس ۵ گزینه برای انتخاب سرپرســتی هیئت فوتبال 
معرفــی کرد. مدیرکل ورزش و جوانان فارس با اشــاره به اینکه فوتبال 
فارس نیاز دارد تا هر چه ســریع تر به مســیر آرامش و قانون بازگردد، 
گفت:  با حکم  قطعی دادگاه و واحد حقوقی و  بازرسی اداره کل ورزش و 
جوانان فارس حساب مالی هیئت فوتبال فارس بسته شد؛ برای معرفی 
سرپرست جدید هیئت فوتبال فارس ۵ نفر به فدراسیون فوتبال معرفی 

شدند.
به گزارش ایرنا محمد مهدی ســرفراز شــکوهی افزود:  انتخابات هیئت 
فوتبال فارس از ســوی دادگاه باطــل و در دادگاه تجدیدنظر نیزحکم 
قطعی صادر شــد؛ با توجه به وجود شاکی خصوصی و نداشتن مدارک 
معتبر و لازم از ســوی رئیس این هیئت، دادگاه حکم بر ابطال انتخابات 

داد.
وی اضافه کرد:  به رئیس ســابق هیئت فوتبال فارس ابلاغ شده که تمام 

فعالیت های خود را متوقف کند و از هرگونه نقل وانتقال مالی خوداری نماید.
*پنج نفر برای سرپرستی معرفی شدند

مدیرکل ورزش و جوانان فارس با بیان اینکه پنج نفر به عنوان سرپرست هیئت 
فوتبال فارس به رئیس فدراســیون معرفی شــده اند، گفت: از بین آنها یک نفر 
انتخاب می شود، حدود یک هفته است افرادی دارای سوابق مدیریتی و ریاست 
به فدراســیون فوتبال معرفی شــده اند، اما هیچ کدام تمایلی به کاندیدا شدن 

ریاست هیئت ندارند.
*منتظر رئیس فدراسیون هستیم

این مقام مسئول تأکید کرد:  امیدوارم هرچه زودتر رئیس فدراسیون گزینه مورد 
نظر خود را از بین این نفرات انتخاب و معرفی کند تا شــرایط برگزاری مجمع 
انتخاباتی رئیس جدید هیئت فوتبال فارس فراهم شــود و آرامش بیشتری در 

فوتبال فارس برقرار شود.

*حاشیه های فوتبال فارس از کجا کلید خورد؟
در سال گذشته زمانی که فراخوان برای ثبت نام ریاست هیئت فوتبال زده شد 
بیش از ۱۰ نفر ثبت نام کردند و بررســی مدارک داوطلبان نیز توســط کمیته 
سه نفره هیئت فوتبال آغاز و صلاحیت یکی ازکاندیدا به نام حمیدرضا زارعی به 

دلیل نداشتن پنج سال سابقه مدیریتی رد شد.
از آنجا که این شخص چندین سال در تیم ملی فوتبال ساحلی سابقه داشته به 
فدراسیون فوتبال اعتراض کرد و اعتراض او مورد تأیید قرار گرفت که می تواند 

به عنوان کاندیدا در انتخابات هیئت شرکت کند، اما این پایان ماجرا نبود.
*مجمع پرحاشیه

دوم اســفندماه ۱۴۰۱ زمان برگزاری مجمع انتخابی نیز با حاشیه دنبال شد؛ 
چراکه اجازه ندادند حمید رضا زارعی به عنوان کاندیدا شــرکت کند و ساعت ها 
پشــت در محل برگزاری مجمع ماند؛ جالب اینکه برای حضور این شخص در 

مجمع از اعضا رای گرفتند که این اقدام هم چیز جدیدی بود و اکثریت 
رأی بر عــدم حضور زارعی دادند؛ انتخاب هم برگزار شــد و در نهایت 
حسین قنبری با اکثریت آرا به ریاست هیئت انتخاب گردید، اما کار به 

شکایت در دادگاه کشیده شد.
*افشای فایل صوتی

ابتدا زارع در برنامه زنده فوتبال برتر دست به افشاگری زد و گفت: رئیس 
سابق هیئت فوتبال فارس برای تأیید مدارک من درخواست رشوه کرده 

و فایل صوتی بین این 2 نفر پخش شد.
*ورود دادستان عمومی و انقلاب شیراز به ماجرای رشوه

پس از افشــای فایل صوتی، دهم اســفندماه ۱۴۰۱ دادستان عمومی و 
انقلاب شیراز در پی انتشــار فایل صوتی مکالمه نامزد انتخابات هیئت 
فوتبال فارس و رئیس ســابق این هیئــت در برنامه تلویزیونی »فوتبال 
برتر« از تشــکیل پرونده قضایی در این خصوص و ارجاع آن به دادسرا 

خبر داد.
سید مصطفی بحرینی با بیان اینکه پس از انتشار این مکالمه صوتی دستورات 
لازم به ضابطین جهت بررســی موضوع و گزارش به مرجع قضائی صادر شــد 
گفت: پس از دریافت گزارش پلیس اطلاعات و امنیت فراجا استان فارس پرونده 

قضایی برای متهمان تشکیل شد.
*ادامه ماجرا

حمیدرضا زارعی پس از ماجرای فایل صوتی این بار از نداشــتن مدارک کافی 
رئیس جدید هیئت فوتبال شــکایت کرد و پرونده ای هم در دادگاه تشــیکل 
گردید و رأی بر ابطال انتخابات هیئت فوتبال صادر شد؛ اول شهرماه سال جاری 

هم شعبه 2۵ دادگاه تجدید نظر ابطال انتخابات هیئت فارس را تأیید کرد.
متعاقبت این حکم هم مدیرکل ورزش و جوانان فارس همان گونه که اشاره شد 

پنج نفر را به عنوان سرپرست به فدراسیون معرفی کرد.

دومین هفته لیگ برتر هندبال

رقابت بانوان زاگرس 
جنوبی در دیار کردستان

هندبالیســت های نفت و گاز زاگــرس جنوبی در دومین هفته 
رقابت هــای لیگ برتر بانوان کشــور در کردســتان به میدان 

می روند.
به گزارش شیرازنوین هفته دوم این مسابقات روز جمعه برگزار 
می شود و تیم نفت و گاز زاگرس جنوبی نماینده فارس و شیراز 

مهمان یاران سنندج هستند.
شــاگردان خدیجــه قانع عصر امــروز چهارشــنبه راهی دیار 
کردســتان می شوند تا روز جمعه مهیای بازی با دومین حریف 

لیگ برتری خود باشند.
بعد از شکســت تلخ هفته قبل علی رغم اینکه دقایق بسیاری 
از بازی جلو بودند، زاگرســی ها روز جمعه با هدف جبران این 

شکست به رقابت خواهند پرداخت.
آرش فدعــم، رئیس امور ورزش شــرکت نفــت و گاز زاگرس 
جنوبی در گفت وگو با خبرنگار ما اظهار داشــت: تمرینات این 
هفته بازیکنان با جدیت از ســوی کادر فنی دنبال شده است و 
امید داریم بانوان شایســته هندبالیست فارسی بتوانند با دست 

پر از میدان سنندج به شیراز بازگردند.
فدعم گفت: بچه ها با حمایتی که از جانب مدیران شرکت نفت 
و گاز زاگرس جنوبی دارند، ان شــاءالله با انگیزه مضاعفی رو در 

روی بانوان کردستانی قرار می گیرند.
وی افــزود: فعالیت های باشــگاه فرهنگی ورزشــی نفت و گاز 
زاگرس جنوبی با حمایت های دکتر افشار، رئیس تربیت بدنی 
شــرکت ملی نفت و مهندس منتصــری، مدیرعامل، مهندس 
دوران، مدیر منابع انسانی، مصلی نژاد، مدیر مالی و حمایت های 
بی دریغ هیئت مدیره شــرکت بهره بــرداری نفت و گاز زاگرس 
جنوبی در ورزش حرفه ای به صورت جدی در حال انجام است 
و ان شاءالله در مســیر خدمت به ورزش فارس گام بر خواهیم 

برداشت.
به گــزارش خبرنگار ما در ترکیب بانوان هندبالیســت نفت و 
گاز زاگرس جنوبی فارس، زینب بذرافکن، اســرا زندی، مریم 
کاراندیش، نسترن گودرزی، لیلا حسینی، نگین بشارتی، زهرا 
فتوتی، هانیه قره گزلو، مریم نجفی، عســل دوری، غزل دوری، 
الینا رضایی، نگار ابراهیم پور، ستاره رحمانیان، فاطمه رضایی، 

بهاره پارسایی، محدثه سورتچی و فائزه ژیان حضور دارند.
طاهره جهان بخش، آزاده مزرعه کار  و الهام رضا زاده، کمک ها 
و خدیجــه قانــع و الهام نور محمدی، مدیر تــدارکات و مریم 

طهرانی مدیر فنی این تیم هستند.

مدیرکل پست استان فارس 
اولین سفیر ورزش همگانی شد

مدیرکل پست استان فارس به عنوان اولین مدیر در بین مدیران 
دستگاه های دولتی استان فارس، به عنوان سفیر ورزش همگانی 

در اداره کل پست استان برگزیده شد.
بــه گزارش روابط عمومی اداره کل پســت اســتان فارس طی 
جلسه ای که صبح سه شــنبه ۴ مهرماه با حضور مهدی آزادی، 
مدیرکل پســت اســتان فارس، حمیدرضا غلامیان، سرپرست 
ورزش هــای همگانی، داریوش آورند، دبیــر هیئت ورزش های 
همگانی، لیلا دولــت آبادی، نایب رئیــس ورزش های همگانی 
اســتان و جواد کریمی، مســئول ورزش اداره کل پست استان 
فارس در محل پســت مرکزی شیراز برگزار شد، مدیرکل پست 
اســتان فارس از سوی سرپرســت هیئت ورزش های همگانی 
اســتان فارس به عنوان سفیر ورزش همگانی در اداره کل پست 

استان برگزیده شد.
مدیرکل پســت اســتان فارس در ابتدای جلسه ضمن اشاره به 
اهمیت ورزش برای عموم مردم علی الخصوص جوانان، راه اندازی 
باشــگاه ورزشی و سالن بدنسازی پست استان و توسعه فعالیت 
گروه های کوهنوردی بین کارکنان پســت در ســال گذشته را 
گامی مؤثر در راســتای ترویج و تشویق کارکنان این اداره کل 

به ورزش عنوان کرد.
آزادی با بیان اینکه »ترویــج ورزش در بین کارکنان یک اداره 
موجــب ایجاد نشــاط و صمیمیت بین همــکاران و در نتیجه 
افزایش بهره وری می شــود«، خواســتار برگزاری کارگاه های 
آموزش ورزش در محل کار برای کارمندان و نامه رســانان این 

اداره کل شد.
در ادامه جلســه، سرپرســت ورزش های همگانی استان فارس 
ضمن ارائه گزارش عملکرد هیئت ورزش همگانی استان به الزام 

کارمندان پشت میزنشین به ورزش در محل کار تأکید کرد.
غلامیان با بیان اینکه فشــار روحی و جســمی ناشی از ساعات 
سنگین کاری، تأثیر بسزایی در تسریع روند فرسودگی کارکنان 
خواهد داشــت در خصوص برگزاری »طــرح کارکنان پویا« در 
اداره کل پست اســتان فارس به عنوان اولین دستگاه در سطح 

استان اعلام آمادگی کرد.
به گفته وی، نحوه برگزاری طرح فوق به این صورت می باشــد 
که بــا حضور کارمندان در ســالن همایش اداره، مشــکلات 
جســمی آنها توسط کارشناســان هیئت ورزش های همگانی 
اســتان مورد بررسی قرار گرفته و راهکارهای مناسب در قالب 
حرکت های ورزشــی قابل اجرا در محــل کار به آنها آموزش 

داده می شود.
غلامیان ضمن اشاره به شیوع عارضه های مختلف در ناحیه های 
گــردن و کمــر اکثر کارمندان که به واســطه نشســتن های 
طولانی مدت بر روی صندلی ایجاد می شود، استفاده از حرکات 
ورزشی اصولی در محل کار را عاملی مؤثر در راستای جلوگیری 

از این مشکلات عنوان کرد.
در انتهای جلسه سرپرســت ورزش های همگانی استان فارس 
با در نظر گرفتن ســوابق ورزشــی مدیرکل پست استان فارس 
در رشــته کوهنوردی و صعود به قله های مختلف درون مرزی و 
برون مرزی و فعالیت در رشــته پاراگلایدر با اهدای لوح تقدیر، 
عنوان ســفیر ورزش همگانی در اداره کل پست استان را به او 

اختصاص داد.

تشدید فشارها به سانچو
برای عذرخواهی 

بال منچستریونایتد با تمام تلاش ها از موضع خودش کوتاه 
نمی آید. به گزارش فوتبال ۳۶۰، باشــگاه منچستریونایتد 
از زمانی کــه اریک تن هاخ را بــه روی کار آورد با مربی 
در مورد شــرایط جدید انضباطی در باشگاه صحبت کرد 
و شروع حضور تن هاخ با شــرایطی جدید برای بازیکنان 
همراه بود که آنها را مجبــور به رعایت نکات انضباطی و 
اطاعــت کامل از آن می کرد. بعد از صحبت های تن هاخ و 
انتشار بیانیه توسط جیدن سانچو و جنجالی که پیرامون 
او شکل گرفت، باشــگاه و تن هاخ تصمیم گرفتند تا او را 
برای تنبیه با آکادمی و به تیم دوم منتقل کنند و تا وقتی 
بازیکن از موضع خود کوتاه نیامد، او را به تیم بازنگردانند.

گفته می شــود دسترسی ســانچو از تمامی امکانات تیم 
اصلــی محدود شــده اســت؛ او نمی توانــد در جایی که 
بازیکنان اصلی حضور دارند حاضر باشــد. دسترســی به 
زمین های تمرینی و امکانات تیم اصلی ندارد؛ اجازه حضور 
در رختکن بازیکنان بزرگســال در کارینگتون را ندارد و 
حتــی برای وعده های غذایی در زمانی که بازیکنان اصلی 
در ســالن حضور دارند، نمی تواند ورود کند و با بازیکنان 
همراه شود. با او کاملًا شبیه و حتی بدتر از بازیکنان جوان 
باشگاه برخورد می شود؛ بازیکنان جوان در صورت عملکرد 
خوب گاهاً می توانند در روزهایی به تیم بزرگسالان بیایند 
و روز را با آنها سپری کنند که این نوعی پاداش محسوب 
می شــود. تن هاخ و ریچارد آرنولد برای پشیمان کردن او 

دســت به هرکاری زده اند و تنبیه را در شــدیدترین 
حالت ممکن قرار داده اند تا او قانع شود از تیم عذرخواهی 

کند.
همه در تلاش برای عذرخواهی

بازیکنان تیــم بزرگســالان از این ناراحتــی پیش آمده 
میان سانچو و سرمربی خشــنود نیستند و تمامی آنها با 
محوریت هری مگوایر، لوک شــاو و مارکوس رشفورد از 
بازیکن خواسته اند تا به درخواست مربی گوش دهد و بابت 
رفتارش عذرخواهی کند. وساطت افراد به این نقطه ختم 
نمی شود و انجمن فوتبالیست های حرفه ای هم پیشنهاد 
داده تا کمک کند این رابطه دوباره شکل بگیرد و بازیکن 

و مربی بتوانند برای اهداف مشترک کار کنند.

سربازان بازنشسته با چلسی 
سر جنگ دارند

بازســازی اســتمفوردبریج به دلیل شــکایت سربازان 
بازنشســته متوقف شــد. به گزارش فوتبال ۳۶۰، تاد 
بولی بــه همراه بهداد اقبالی، وقتی باشــگاه چلســی 
را خریــداری کردند، رؤیاها و آرزوهــای زیادی برای 
شیرهای لندنی داشــتند؛ با گذشت بیش از یک سال 
و بــا صرف هزینه های زیاد اما آنها نه در زمین و نه در 
خارج از زمین، نتوانســته اند حرکــت جدیدی را برای 
چلسی و دوســتدارانش انجام دهند. یکی از بزرگترین 
پروژه هایی که اقبالی و بولی قصد انجام آن را داشتند، 
بازســازی ورزشــگاه خانگی و افزایش ظرفیت آن بود؛ 
این افزایــش ظرفیت، ایجاد محیط گســترده تر برای 
ورزشــگاه را می طلبیــد و آنها بایــد زمین هایی را در 
اطراف ورزشــگاه خریداری می کردنــد. زمین هایی که 
مدیریت چلســی قصد خرید آن را داشــت متعلق به 
ســربازهای جنگ های ســابق انگلیس بوده و مدیریت 
این شــهرک مســکونی با خیریه stoll در آن منطقه 
است؛ چلسی برای خرید این املاک مستقیم با خیریه 
استول، مدیریت مجموعه وارد معامله شده و پیشنهاد 
بیــن ۵۰ تا ۶۵ میلیون پوند بــرای خرید املاک را به 
ســاکنان این منطقه داده اســت؛ پیشنهاد ارسال شده 
برای آنها بسیار خوب اســت، اما این افراد هرگز قصد 
ترک محل زندگی خود را ندارند و پیشنهاد ارسال شده 
و ســبک برخورد چلســی با آنها را بســیار بی شرمانه 
پنداشــته اند. بریتانیایی ها جایــگاه ویژه ای برای کهنه  
ســربازان خود قائل هستند و مردم انگلیسی از برخورد 
باشــگاه با این اشخاص بســیار عصبانی شــده اند؛ از 
طرف مقابل ســربازان بازنشسته بعد از احتمال فروش 
اجباری، شــکایتی تنظیم کرده  و براساس این شکایت 
هرگز باشــگاه نمی تواند آنها را غیر از کســب رضایت 

کامل از منطقه خارج کند. 
با توجه به شــکایت ثبت شــده، چلســی یا باید بتواند 
رضایــت تمامی این اشــخاص را کامــلًا جلب کند و 
یــا مکان پــروژه را تغییر دهد. آبی هــای لندن قبل تر 
پیشــنهاد تغییــر مــکان ورزشــگاه را داده بودند، اما 
با مخالفت شــدید هواداران روبه رو شــده و به همین 
دلیــل در حال حاضر هیچ راهی جز به تعویق انداختن 
پروژه  را پیش روی خود نمی بینند. از طرفی بازســازی 
ورزشــگاه با مقدار فضایی که در حال حاضر باشگاه در 
اختیار دارد، باعث می شــود تا ورزشگاه بعدی ظرفیتی 
نزدیک بــه صندلی های کنونی داشــته باشــد و این 
می تواند باعث شکســت پروژه شود، چون عدم ظرفیت 
بیشــتر، درآمدهای آتی باشــگاه را کاهش خواهد داد. 
با شرایط پیش آمده، باشــگاه چلسی مطمئناً به سمت 
کســب رضایت از کهنه  ســربازان مــی رود و احتمالًا 
مجبور باشــد رضایت همه  افراد را به صورت جداگانه 

کسب کند.

تلاش برای برگزاری انتخابات مجدد

معرفی ۵ گزینه برای سرپرستی هیئت فوتبال فارس

دختر تاریخ ساز شیرازی در هانگژودختر تاریخ ساز شیرازی در هانگژو

 با این مدال  با این مدال 
پاسخ تردیدها پاسخ تردیدها 

را دادم را دادم 
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